
Protokół Nr 24/22
z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 29 czerwca 2022 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 29 czerwca 2022 r. o godz. 1030

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 29 czerwca 2022 r. o godz. 1130

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radny Marek Zubrzyński,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radny Marian Auron,
4. Radny Józef Masianis,
5. Radny Bogusław Sojko,
6. Radny Tomasz Korzeniecki,
7. Radna Małgorzata Klucznik,
8. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński,
9. Radna Jolanta Piktel - Dabulis.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Aneta Kimszal                        – Główna księgowa Miasta,

2. Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta, 

3. Pani Anna Kalinowska                      – Inspektor ds. komunalnych,

4. Pani Ewelina Luto – Pełnomocnik Burmistrza.

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
-Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał Radnych oraz zaproszonych
gości. 

Do pkt 2. 

Radny Pan Marek Zubrzyński – Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów,
przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

Nieobecny na głosowaniu Radny Tomasz Korzeniecki.

Głosowanie:



Głosowało: 8 radnych
Za: 8 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Miasta Sejny za 2021 rok.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022
rok.

5. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego  strażakom,  ratownikom Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Sejnach  za  udział  w
działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu
opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie
Miasta Sejny na 2022 rok.

7. Zaopiniowanie  projektu uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  XXXIII/257/21  Rady
Miasta  Sejny  z  dnia  23  listopada  2021  r.  w  sprawie  przyjęcia  Rocznego  Programu
Współpracy  Miasta  Sejny  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  uprawnionymi
podmiotami na rok 2022.

8.  Sprawy różne.
9.  Zakończenie posiedzenia.  
               
Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2021 rok.

Pani  Aneta  Kimszal –  Główny Księgowy Miasta:  Sprawozdanie  finansowe Miasta
Sejny za 2021 rok obejmuje: 

- bilans z wykonania budżetu Miasta Sejny, 



-  łączny bilans  obejmujący dane wynikające z  bilansów samorządowych jednostek
budżetowych, 

- łączną informację dodatkową, 

- łączny rachunek zysków i strat (wariant porównawczy) obejmujący dane wynikające
z rachunków zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, 

-  łączne  zestawienie  zmian  w  funduszu  obejmujące  dane  wynikające  z  zestawień
zmian w funduszu samorządowych jednostek budżetowych.

Wszystkie sprawozdania zostały przesłane do Regionalnej Izby Obrachunkowej, która
nie miała uwag.

Głosowanie:
Głosowało: 8 radnych
Za: 8 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Radni  jednogłośnie  (8  głosów  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujący  się)  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania finansowego Miasta
Sejny za 2021 rok.

Do pkt 4. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta
Sejny na 2022 rok. 

Na salę obrad wchodzi Radny Tomasz Korzeniecki.

Pani  Aneta  Kimszal –  Główny  księgowy  Miasta:  Zmiany  w  planie  dochodów
budżetowych:
Zwiększenie  planu  dochodów  budżetowych  o  kwotę  584.199,66  zł  i  zmniejszenie  planu
dochodów budżetowych o kwotę 11.986 zł, z tego:
POROZUMIENIA Z JST:
Zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 300.000 zł:
Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 300.000 zł
Zwiększenie  planu  dochodów budżetowych  o  kwotę  300.000 zł  na  podstawie  umowy nr
DGN-I.3152.1.2022 zawartej w dniu 30 maja 2022 r. z Województwem Podlaskim w sprawie
udzielenia z budżetu województwa podlaskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowej
na  dofinansowanie  wykonania  inwentaryzacji  i  dokumentacji  projektowej  wraz  z



kosztorysową  6  budynków  komunalnych  położonych  w  strefie  konserwatorskiej  przy  ul.
Piłsudskiego i ul. Zawadzkiego w Sejnach.
ZADANIA WŁASNE:
Zwiększenie planu dochodów budżetowych o 253.596,60 zł, z tego:
Rozdział  75495 zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 9.438,60 zł  środki  z
Funduszu Pomocy  dla  uchodźców z  Ukrainy z  przeznaczeniem na  świadczenia  rodzinne,
posiłek dla dzieci i młodzieży oraz refundację kosztów nadania nr PESEL i wykonanie zdjęć.
Rozdział 75801 zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej na 2022 r. o kwotę 157.616
zł na podstawie pisma Ministerstwa Finansów znak ST3.4750.17.2022.g.
Rozdział  75814  zwiększenie  planu  dochodów  budżetowych  o  kwotę  73.902  zł  środki  z
Funduszu Pomocy na edukację dzieci z Ukrainy.
Dział 855 – Rodzina o kwotę 12.640 zł:
Zwiększenie planu dochodów budżetowych Żłobka Miejskiego w Sejnach o kwotę 12.640 zł
na podstawie umowy nr UmKszUstKFS/22/0009 zawartej z Powiatowym Urzędem Pracy w
Sejnach  o  finansowanie  kosztów  kształcenia  ustawicznego  pracowników  i  pracodawcy  z
rezerwy Krajowego Funduszu Szkoleniowego.
Zmniejszenie planu dochodów budżetowych o 11.986 zł, z tego:
Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa o kwotę 11.986 zł
Rozdział  75495 zmniejszenie  planu dochodów budżetowych o kwotę  11.986 zł  –  zmiana
klasyfikacji budżetowej środki na edukację dzieci z Ukrainy.
ZADANIA ZLECONE:
Zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 30.603,06 zł, z tego:
Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo o kwotę 156,06 zł
Rozdział  01095 – zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 156,06 zł  (rezerwa
celowa)  na  podstawie  pisma  Wojewody  Podlaskiego  FB-II.3111.237.2022.KG
zwiększającego  dotację  celową  na  realizację  zadań  bieżących  z  zakresu  administracji
rządowej z przeznaczeniem na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju
napędowego  wykorzystywanego  do  produkcji  rolnej  przez  producentów  rolnych  oraz  na
pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu.
Dział 801 - Oświata i wychowanie o kwotę 30.447 zł 
Rozdział 80153 zwiększenie planu dochodów budżetowych o kwotę 30.447 zł na podstawie
pisma Wojewody  Podlaskiego  FB-II.3111.235.2022.EŻ  zwiększającego  dotację  celową  na
realizację  zadań  bieżących  z  zakresu  administracji  rządowej  z  przeznaczeniem  na
wyposażenie w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe.
Załącznik Nr 2
Zmiany w planie wydatków budżetowych:
Zmniejszenie planu wydatków budżetowych o kwotę 199.796,09 zł i zwiększenie o kwotę
772.009,75 zł, z tego:
ZADANIA WŁASNE:
Dział 630 – Turystyka
Zmiany w planie finansowym wydatków budżetowych Urzędu Miasta Sejny – zmniejszenie o
kwotę 1.000 zł oraz zwiększenie o kwotę 2.000 zł na wydatki związane z utrzymaniem WI-FI
w 10 punktach na terenie miasta.
Dział 700 – Gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy



Zmiany w planie finansowym wydatków budżetowych Urzędu Miasta Sejny – zmniejszenie o
kwotę 42.000 zł oraz zwiększenie o kwotę 30.000 zł na zakup energii elektrycznej i cieplnej
w budynkach mieszkalnych miasta. Ponadto zwiększenie planu na wydatki inwestycyjne o
300.000  zł,  w  związku  z  otrzymaniem  dofinansowania  na  dofinansowanie  wykonanie
inwentaryzacji i dokumentacji projektowej wraz z kosztorysową 6 budynków komunalnych
położonych w strefie konserwatorskiej przy ul. Piłsudskiego i ul. Zawadzkiego w Sejnach.
Dział 710 – Działalność usługowa
Zmiany w planie finansowym wydatków budżetowych Urzędu Miasta Sejny – zmniejszenie
zakupu usług o kwotę 21.000 zł.
Dział 750 – Administracja publiczna
Zmiany w planie finansowym wydatków budżetowych Urzędu Miasta Sejny – zwiększenie
planu o kwotę 438,60 zł, w związku z refundacją poniesionych kosztów nadania nr PESEL i
wykonanie zdjęć (środki z Funduszu Pomocy dla uchodźców z Ukrainy) i 2.000 zł na koszty
zastępstwa procesowego oraz zmniejszenie zakupu energii i usług pozostałych o kwotę 7.000
zł.
Dział 757 – Obsługa długu publicznego
Zwiększenie  planu  finansowego  wydatków  budżetowych  Urzędu  Miasta  Sejny  o  kwotę
37.000 zł na koszty emisji papierów wartościowych.
Dział 801 – Oświata i wychowanie
Zwiększenie planu finansowego wydatków budżetowych Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w
Sejnach:
-  o  kwotę  73.902  zł  o  środki  z  Funduszu  Pomocy  na  edukację  dzieci  z  Ukrainy  z
przeznaczeniem na wynagrodzenia i pochodne oraz wydatki bieżące,
- o kwotę 157.616 zł na wynagrodzenia nauczycieli, w związku z podwyżką płac od 1 maja
br.,
- przesunięcie pomiędzy rozdziałami kwoty 53.500 zł, w celu zabezpieczenia planu jednostki
na bieżące utrzymanie placówki,
- zmniejszenie o kwotę 11.986 zł – zmiana klasyfikacji budżetowej – wydatki na edukację
dzieci z Ukrainy.
Dział 852 – Pomoc społeczna
Zmiany  w  planie  finansowym  wydatków  budżetowych  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Sejnach dokonane na wniosek kierownika jednostki.  Przesunięcie pomiędzy
rozdziałami  kwoty  10.310,09  zł  w  celu  dostosowania  planu  do  montażu  finansowego  w
projekcie  „SAS”  umowa  nr  UDA-RPPD.07.02.01-0041/18-00  oraz  zwiększenie  planu
wydatków w rozdziale 85231 o kwotę 9.000 zł z przeznaczeniem na świadczenia rodzinne,
posiłek dla dzieci i młodzieży (środki z Funduszu Pomocy dla uchodźców z Ukrainy).
Dział 855 – Rodzina 
Zmiany  w  planie  finansowym  wydatków  budżetowych  Żłobka  Miejskiego  w  Sejnach  –
zmniejszenie o kwotę 4.300 zł  oraz zwiększenie o kwotę 16.940 zł  z  przeznaczeniem na
zakup  środków  dydaktycznych,  odpis  na  zakładowy  fundusz  świadczeń  socjalnych  oraz
szkolenia pracowników.
Dział 926 – Kultura fizyczna



Zmiana klasyfikacji budżetowej w planie finansowym Urzędu Miasta Sejny – przesunięcie
pomiędzy paragrafami kwoty 48.700 zł na zadanie inwestycyjne – wykonanie placu zabaw
przy ul. Emilii Plater 1 (w ramach funduszu sołeckiego.
ZADANIA ZLECONE:
Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo
Zmiany  w  planie  finansowym  wydatków  budżetowych  Urzędu  Miasta  w  Sejnach  –
zwiększenie  o  kwotę  156,06  zł  z  przeznaczeniem  na  zwrot  części  podatku  akcyzowego
zawartego  w  cenie  oleju  napędowego  wykorzystywanego  do  produkcji  rolnej  przez
producentów rolnych oraz na pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu.
Dział 801 – Oświata i wychowanie
Zwiększenie planu finansowego wydatków budżetowych Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w
Sejnach o kwotę 30.447 zł, w związku z otrzymaniem dotacji celowej na realizację zadań
bieżących z zakresu administracji rządowej z przeznaczeniem na wyposażenie w podręczniki,
materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe uczniów szkół podstawowych.
Załącznik Nr 4
W załączniku dotyczącym zrealizowanych zadań inwestycyjnych wprowadza się następujące
zmiany:
- zwiększa się o kwotę 300.000 zł wartość zadania - wykonanie inwentaryzacji i dokumentacji
projektowej  wraz  z  kosztorysową  6  budynków  komunalnych  położonych  w  strefie
konserwatorskiej  przy  ul.  Piłsudskiego  i  ul.  Zawadzkiego  w  Sejnach  (dotacja  z  Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego),
- zwiększa się wartość wykonania placu zabaw przy ul. E. Plater 1 w Sejnach o kwotę 10.000
zł ( zadanie w ramach funduszu sołeckiego).
Załącznik Nr 5
W  załączniku  dotacyjnym  doprowadza  się  do  zgodności  z  wielkością  ujętą  w  planie
wydatków budżetu  dotację  dla  Szkoły  Podstawowej  z  Litewskim Językiem Nauczania  w
Sejnach w dziale 801 rozdziale 80101 §2540.
Załącznik Nr 6
W załączniku dotyczącym wydatków na programy i projekty realizowane z udziałem środków
pochodzących  z  UE wprowadza  się  zmiany  w projekcie  „SAS”  zgodnie  z  wielkościami
ujętymi w planie wydatków budżetu.
Załącznik Nr 7
W załączniku dotyczącym wydatków w ramach funduszu sołeckiego zmienia się klasyfikację
budżetową z zakupów inwestycyjnych na zadania inwestycyjne jednostek budżetowych.

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński: Co się mieści pod nazwą „Aktywna
turystyka”? To jest program, który będzie realizowany w tym roku. Przeznaczono na niego
400 tyś. zł. 

Pani Aneta Kimszal – Główny księgowy Miasta: To jest program „łąki biskupie”.

 Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński:  Jak  wyglądają  dalsze  prace  z
wykonawcą?



Pani  Aneta  Kimszal –  Główny  księgowy  Miasta:  Umowa  rozwiązana  z  wykonawcą.
Będziemy się starali wyłonić drugiego, żeby zdążyć w terminie.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan Marek  Zubrzyński:  Co  to  za  przebudowa wjazdu  na
Zawadzkiego 13?

Pani Aneta Kimszal – Główny księgowy Miasta: Budynek przedszkola.

Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta: Wejście na piętro budynku nie spełnia żadnych
norm straży budowlanej. Robimy projekt aby wejście na piętro było klatką schodową, która
będzie niezależna i pożarowo oddzielona od żłobka.

Przewodniczący Komisji  –  Pan Marek  Zubrzyński:  Do czego będą kupowane palniki
gazowe?

Pan  Marek Sznejder – Sekretarz Miasta: Podłączone są rury do ogrzewania gazem do
szkoły na ul.  Mickiewicza.  Tam jest  teraz ogrzewanie na olej  opałowy. Po zamontowaniu
palników gazowych będzie można ogrzewać szkołę gazem albo olejem opałowym.

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński:  Prace  na  targowicy  są  już
zakończone.  Czy  to  prawda,  że  z  zakończeniem  prac  na  targowicy  miały  być  jakieś
wydarzenia kulturalne?

Radny  Marian Auron:   Komisja rewizyjna kontrolowała tą umowę, jej  wykonanie. W
protokole jest wszystko szczegółowo opisane. To kończy się na odbiorze końcowym. Więcej
nic nie było.

Pani Aneta Kimszal – Główna księgowa Miasta: Na ten rok jeszcze są 4 tyś. Były jeszcze
działania miękkie. Wiem, że odbyły się dwie konferencje.

Przewodnicząca  RM  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Poinformowała,  że  droga
wewnętrzna koło PKS, przy budynkach drewnianych, jest cała w dziurach. Poprosiła, żeby
przy okazji asfaltowania dróg w mieście załatać i dziury na tej drodze.

Głosowanie:
Głosowało:  9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  (9  głosów  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujący  się)  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok. 

Do pkt 5. 



Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości
ekwiwalentu pieniężnego strażakom, ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej w Sejnach za
udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.

Pan  Marek Sznejder – Sekretarz Miasta:  Ustala się ekwiwalent pieniężny strażakom
ratownikom  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Sejnach  uczestniczącym  w  działaniu
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, w wysokości: 

1) 1/175 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto, ogłoszonego przez Prezesa
Głównego  Urzędu  Statystycznego  w  Dzienniku  Urzędowym  Rzeczpospolitej  Polskiej
„Monitor Polski" na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o emeryturach i
rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 291 z późn. zm.) przed
dniem ustalenia ekwiwalentu pieniężnego, za każdą rozpoczętą godzinę liczoną od zgłoszenia
wyjazdu z jednostki ochotniczej straży pożarnej do udziału w działaniu ratowniczym lub akcji
ratowniczej; 

2) 1/600 przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego brutto, ogłoszonego przez Prezesa
Głównego  Urzędu  Statystycznego  w  Dzienniku  Urzędowym  Rzeczpospolitej  Polskiej
„Monitor Polski" na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o emeryturach i
rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 291 z późn. zm.) przed
dniem ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za każdą rozpoczętą godzinę liczoną od zgłoszenia
wyjazdu  z  jednostki  ochotniczej  straży  pożarnej  do  udziału  w  szkoleniu  lub  ćwiczeniu
organizowanym przez Państwową Straż Pożarną, Miasto Sejny lub inny uprawniony podmiot.

Głosowanie:
Głosowało:  9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  (9  głosów  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujący  się)  pozytywnie
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego
strażakom,  ratownikom  Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Sejnach  za  udział  w  działaniu
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.

Do pkt 6. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie



przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2022 rok.

Pani Anna Kalinowska – Inspektor ds. komunalnych - dokonano następujących zmian:
 1) pkt.4.1.2 ppkt. 2 otrzymuje brzmienie: 
„ poddaniu kotów sterylizacji/kastracji i wypuszczeniu w miejscu ich odłowu”; 
2) pkt.4.1.4 otrzymuje brzmienie: 
„Schronisko „Sianożęć” ul. Sianożęć 3A, 16-400 Suwałki w Suwałkach przyjmie i zapewni
opiekę  bezdomnym  zwierzętom  domowym  z  terenu  wyznaczonego  administracyjnymi
granicami miasta Sejny. W schronisku dokonana zostanie obowiązkowa sterylizacja/kastracja
zwierząt”; 
3) punkt.4.1.5 otrzymuje brzmienie: ”Zapewnienie całodobowej opieki w przypadku zdarzeń
drogowych z udziałem zwierząt będzie realizowane poprzez lekarza weterynarii, z którym jest
zawarta  umowa cywilno-prawna  na  udzielenie  pomocy  lekarskiej  tj.  Wet  Ekspres  Serwis
Grzegorz Wojdacki zam. Podmacharce 10, 16-326 Płaska”. 
4) pkt. 5 otrzymuje brzmienie: 
„Źródła  finansowania  realizacji  założeń  ujętych  w  Programie:  Rada  Miasta  uchwalając
corocznie  budżet,  będzie  zapewniać  w  nim środki  finansowe  na  realizację  zadań  Miasta
związanych z przeciwdziałaniem bezdomności zwierząt na realizację Programu na rok 2022
planuje się kwotę 55 tys. zł. w tym na zadania: 
1. odłów i zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku wraz obligatoryjną
sterylizację/kastrację oraz czipowanie – 48 000 zł, 
2.  sprawowanie  opieki  nad  kotami  wolno  żyjącymi,  w  tym  ich  dokarmianie,
sterylizację/kastrację  oraz  podejmowanie  wszelkich  interwencji  w sprawach  kotów wolno
żyjących – 300 zł, 
3. zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 6 480
zł, 
4. usypianie ślepych miotów – 220 zł”.

Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński: Czy informacja z numerem lekarza
weterynarii, gdzie będzie dostępna. 

Pani  Anna Kalinowska – Inspektor ds. komunalnych: Numer będzie znany Policji i
tam trzeba zgłaszać. Bezpośredni o do weterynarza nie możemy zgłaszać bo najpierw trzeba
ustalić, kto jest zarządcą terenu.

Głosowanie:
Głosowało:  9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0



Radni  jednogłośnie  (9  głosów  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujący  się)  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Programu opieki nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2022 rok.

Do pkt 7. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr
XXXIII/257/21 Rady Miasta Sejny z dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia Rocznego
Programu  Współpracy  Miasta  Sejny  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi
uprawnionymi podmiotami na rok 2022.

Pani Ewelina Luto – Pełnomocnik Burmistrza: W uchwale wprowadza wprowadza się
następujące zmiany: 
1) w § 7 ust. 2 dodaje się punkt 7 w brzmieniu: przeciwdziałania uzależnieniom i patologiom
społecznym,  w  szczególności  na  udzielanie  rodzinom,  w  których  występują  problemy
alkoholowe, pomocy psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą
w rodzinie,  w  szczególności  na  wspieranie  działań  animacyjnych  i  socjoterapeutycznych
realizowanych  w  formie  pracy  podwórkowej  przez  wychowawcę.  Środki  finansowe
wydatkowane  będą  zgodnie  z  Miejskim  Programem  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na rok 2022. 

2)  §  7  ust.  3  otrzymuje  brzmienie:  Określa  się  minimalną  planowaną  wysokość
środków przeznaczonych na realizację priorytetowych zadań publicznych określonych w pkt.
1 – 7 na kwotę: 80.000,00 zł.

Głosowanie:
Głosowało:  9 radnych
Za: 9 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  (9  głosów  za,  0  przeciw,  0  wstrzymujący  się)  pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXIII/257/21 Rady Miasta Sejny z
dnia 23 listopada 2021 r. w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta Sejny
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2022.

Do pkt 8. 



Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym są sprawy różne. 

1.Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta: Projekt targowica był realizowany wspólnie
z  Euroregionami.  Miękka  część  projektu  miała  być  realizowana  przez  regiony.  Naszym
obowiązkiem było umieszczenie informacji w Sejny.net i w prasie.

2.Przewodnicząca Rady Miasta: 

- Poinformowała, że Burmistrza nie będzie na Komisjach i Sesji ponieważ dziś o godz.
15.00  będzie  prowadził  panel:  „Podwójna  intencja  lokalnych  programów  elektryfikacji
transportu  i  inkubowania  wspólnot  energetycznych.  Rezyliencja  i  ekonomia  zielonej
transformacji” na World Urban Forum 11 w Katowicach.

-  Radni  jakiś  czas  temu  zobowiązali  mnie  do  napisania  pisma  do  wojewody
podlaskiego  w sprawie  odpowiedzi  Burmistrza  na  interpelacje.  Otrzymaliśmy odpowiedź,
która została przesłana radnym. 

-  Wpłynęło  pismo od mieszkańca  Sejn  o  nierozpoznaniu  w uchwałach wszystkich
wątków podniesionych w tzw. skargach na Burmistrza Sejn.  Pismo zostało skierowane do
Komisji Skarg Wniosków i Petycji, która uznała, że nie rozstrzyga spraw nie leżących w jej
kompetencji.

-  Przewodniczący  Komisji  Skarg,  wniosków i  Petycji  złożył  rezygnację  z  funkcji
przewodniczącego.

- Wpłynęła prośba o poparcie – Petycja w sprawie obniżenia stawki vat na drewno
opałowe. Pismo zostało przekazane Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

3.Pan Marek Sznejder – Sekretarz Miasta:

- Poinformował, że Burmistrza nie będzie na Komisjach i Sesji ponieważ dziś o godz.
15.00  będzie  prowadził  panel:  „Podwójna  intencja  lokalnych  programów  elektryfikacji
transportu  i  inkubowania  wspólnot  energetycznych.  Rezyliencja  i  ekonomia  zielonej
transformacji” na World Urban Forum 11 w Katowicach.

-  Sejny  na  1.  miejscu  wśród  polskich  miast  powiatowych  pod  względem odsetka
dzieci 3-5-letnich, objętych przedszkolną edukacją.  W rankingu miast powiatowych wysoko
wypadły  Sejny.  Zajęły  ogółem  4.  pozycję  na  ponad  300  miast,  w  tym  1.  pozycję  pod
względem objęcia małych obywateli opieką przedszkolną. 36.42

4.Radny  Marian  Auron:  Mieszkam  w  bloku  przy  ul.  Konarskiego  15.  Blok  przy
Szkole  Podstawowej  i  Żłobku.  Mieszkańcy  nie  mogą  korzystać  z  parkingu  przy  bloku
ponieważ od rana jest zastawiony samochodami rodziców, którzy przywożą dzieci do szkoły.



Jest problem z wyjazdem z parkingu jak i parkowaniem przed blokiem. Czy przy budowie
ul.Wojska Polskiego są przewidziane nowe miejsca parkingowe?

Pan  Marek  Sznejder –  Sekretarz  Miasta:  Sprawa  jest  znana.  Informacja  została
przekazana Dyrektorowi Szkoły Podstawowej. Taka informacja została przekazana rodzicom.
Parkingi będą przebudowywane i będzie ich więcej. Szczegółów nie znam.

Przewodniczący Komisji  –  Pan Marek  Zubrzyński:  Może warto  wrócić  do zasady,
która  była  kilka  lat  temu.  Drzwi  od  tyłu  były  zamknięte.  Było  jedno wejście  do  szkoły.
Wszyscy korzystali z głównego wejścia. 

To jest droga wewnętrzna przejazdowa przez osiedle, nie mogę jej zamknąć, zabronić
komuś przez nią przejechać. 

Na  poprzedniej  Sesji  przyjmowaliśmy  uchwałę  na  temat  częstotliwości  odbioru
odpadów komunalnych. W nowym grafiku widnieje, że raz w miesiącu są odbierane gabaryty.
Czy to już zostanie na stałe? Bo w uchwale jest, że gabaryty są odbierane dwa razy w roku?
Czy w uchwale trzeba to zmienić?

Pani Anna Kalinowska – Inspektor ds. komunalnych: To będzie obowiązywało na czas
trwania  umowy  z  przedsiębiorstwem.  To  usługodawca  zaoferował  częstotliwość  odbioru
gabarytów. Nasza uchwała spełnia wymogi ustawowe.

Przewodnicząca  RM  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Czy  można  zwiększyć
częstotliwość wywozu plastiku w miesiącach letnich?

Pani  Anna Kalinowska – Inspektor ds. komunalnych: Możliwość jest ale z tym będą
się wiązały dodatkowe koszty.

Do pkt 9. 

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – zamknął
posiedzenie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji
  /-/ Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Danuta Wilkialis


